

## **Conference Notice**

In order to strengthen communication among relevant scholars in the field. We are organizing the workshop on Multi-front Exotic phenomena in Particle and Astrophysics (MEPA 2023), which will be held in Hefei, Anhui, China, from October 19, 2023 to October 22, 2023. This workshop is hosted by the University of Science and Technology of China and will focus on the latest theoretical achievements and specialized discussions in the fields of axions, dark photons, fractionally charged particles, magnetic monopoles, and other exotic particles, which are at the forefront of new physics. It will also encompass comprehensive overviews of cutting-edge experimental progress and technical discussions. The aim is to promote research and academic exchanges in interdisciplinary areas such as particle astrophysics, cosmology, and the study of dark matter candidates beyond the standard model. We sincerely invite scholars to participate in this workshop.

The conference registration fee will be charged on-site by POS, with 1500 yuan per person. Food, Accommodation, transportation, and other expenses during the meeting shall be covered by yourself.

We sincerely hope that you can join us at this exciting gathering and we look forward to meeting you in Hefei in October!

School of Physical Sciences University of Science and Technology of China

ben 9 2023



## MEPA 2023 学术研讨会 会议通知

为了加强领域内相关学者间的交流,MEPA 2023 学术研讨会: "Multi-front Exotic Phenomena in Particle and Astrophysics"将于 2023 年 10 月 19-22 日在合肥召开。本次会议由中国科学技术大学主办,将聚焦于轴子、暗光子、分数电荷粒子与磁单极子等新物理前沿理论与实验研究方向的最新理论成果综述与专题讨论、前沿实验进展综述与实验技术研讨,推动粒子天体物理宇宙学等相关交叉方向、暗物质候选粒子等超越标准模型新物理课题的研究与学术交流。诚邀各位同仁参加本次会议。

会议将通过现场刷卡机方式收取会议注册费,每人 1500 元。会议期间食宿费、交通费及其他费用自理。

